

人文藝術學院 Faculty of Humanities and Arts

新聞傳播學學士學士課程 Bachelor of Arts in Journalism and Communication

2013/2014學年第二學期期末考試時間表 2013/2014-Semester 2 Final Examination Schedule

科目編號 Course Code	科目名稱 Course Title	班別 Class	年級 Year	期末考試日期 Final Exam Date	期末考試時間 Final Exam Time	考試地點 Venue
BJ12013	社會統計	D1-D3	2	2014/05/29	10:00-12:00	C座
BJ1012	商務統計	D1-D3	3-4	2014/05/29	10:00-12:00	C座
BJ12017	傳播法規與倫理	D1-D3	2	2014/05/29	15:00-17:00	C座
BJ12002	傳播學概論	D1-D3	1	2014/05/30	10:00-12:00	C座
BJ1002	傳播學概論	D1-D3	3-4	2014/05/30	10:00-12:00	C座
BJ12012	傳播學定性研究方法	D1-D3	2	2014/05/30	15:00-17:00	C座
BJ1024	傳播學研究方法	D1-D3	3-4	2014/05/30	15:00-17:00	C座

^{*}有關大學英語、大學語文、數學、通識及體育各科考試時間,請參照通識教育部考試時間表。

Please refer to the Exam Schedule of Department of General Education for courses including: University English, University Chinese, Maths, General Education and Physical Education.

重要備註 Important Remarks:

- 1. 考生可於考試前五日起透過大學網上選科系統(COES)查閱考試坐位及課室編排,或於考試當天提前1小時前往考試場地查閱。 Students must check the exam location and seat arrangement at COES 5 days in advance or at Venue one hour in advance.
- 2. 考生必須攜帶本人學生證、身份證出席考試,以備監考員查核,不能提供證件者不得參加考試。

Students must bring along their Campus ID card and Personal ID Card for writing the examination, it will not be allowed to take the examination if the student cannot provide the above ID cards.

- 3. 有關詳細之考試及試場規則,請參閱「學生手冊」之「考試及試場規則」或可瀏灠大學網頁(http://www.must.edu.mo)。 Please refer to the Students' handbook for detailed examination regulations, or check it from our University website.
- 4. 上述考試編排或有所更改,按教務處最新公佈為準。

The above schedule may subject to change, please refer to the latest update from Academic Affairs.

5. 2013/2014第二學期補考時間安排在2014年6月23至26日。

The Make-up examination of 2013/2014 Semester 2 is scheduled on 2014/6/23-26.